
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-08-29, § 8 

 

 Tid Torsdagen den 29 augusti 2013 kl 16.35 – 17.15 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 9 september 2013 

  

 

 

Ulla Hamilton Daniel Helldén 

  
Närvarande  

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Daniel Helldén (MP), vice ordföranden  

 

Datevig Tjärnberg (M)  

Marie Agmén (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Jonas Naddebo (C)  

Annika Ödebrink (S)  

Oskar Levin (S)  

Tobias Johansson (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 

Christoffer Kuckowski (M)  för Bo Arkelsten (M) 

Inga-Lill Larsson (M)   för Daniel Valiollahi (M) 

Jimmy Lindgren (S)   för Malte Sigemalm (S) 

Hampus Rubaszkin (MP)   för Martin Hansson (MP) 

 

 Ersättare: 
 

Christer Swärd (M)  

Ole-Jörgen Persson (M)  

Charlotta Schenholm (FP)  

Jesper Svensson (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Petra Schagerholm (MP)  

Johanna Granbom (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist, Barbro Edlund, Ted Ell, Åse Geschwind, 

Lars Jolérus, Mattias Lundberg och Marita Söderqvist samt personalföreträdaren Luis 

Lopez §§ 1-12 och biträdande borgarrådssekreteraren Shashika Sellgren från roteln. 

 

 

 



  

 § 8 

Betänkandet en effektivare plan- och bygglovsprocess (SOU 2013:34). 

Anmälan av svar på remiss 

Dnr T2013-000-03119 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt trafikkontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar lägga anmälan till handlingarna. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 24 juli 2013. 

 
Nämndens behandling av ärendet  

 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Daniel Helldén m.fl. (MP) och Tobias 

Johansson (V) enligt följande: 

 

Åter igen har remisser enbart kommit upp som ett anmälningsärende. Det är 

oacceptabelt att vi inte ges möjlighet att svara på angelägna remisser.  

 

Vi delar i stort förvaltningarnas synpunkter på utredningen. Vi kan dock inte 

ställa oss bakom utredningens idé att endast detaljplaner som innebär betydande 

ekonomiska åtaganden ska behöva beslutas av fullmäktige. Resultatet skulle bli 

att endast detaljplaner som har betydande ekonomiska åtaganden kommer upp 

till offentligt beslut. Planer av principiell betydelse som inte innebär betydande 

ekonomisk åtaganden kommer att beslutas bakom stängda dörrar i indirekt valda 

organ. För den kommunala demokratin kan detta bli ett allvarligt bakslag och är 

en vandring bort från de goda demokratiska intentioner som har genomsyrat 

svensk kommunal planering. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


